
Minnesanteckningar - Möte med styrgruppen för Torekovs Framtid 

 

Datum: 9 augusti 2019   

Plats: Sandlyckeskolan, Torekov  

Tid: 16.30 – 17.40 

Närvarande:  
Kenneth Lennartsson – Projektledare (KL) 
Gösta Sjöström  
Lina Boman, delvis 
Kristin Nööjd 
Jesper Cederhage 
Barbro Willners 
Gunilla Wästlund 
Roland Björk 
 

Mötet avhandlar:  

• Kenneth har avrapporterat projektet till Kommunen och så långt alla nöjda. Vi har även                                                                                                          

deltagit och presenterat projektet på ett Rotarymöte på Solsidan med positivt resultat sedan 

förra styrgruppsmötet. 

• Statistik inhämtad från Båstadhem beträffande kö till lägenheter i Torekov visar att i     

dagsläget önskar 641 st. lägenhet i Torekov. Man skall hålla i minnet att många står även i kö 

till andra orter så det verkliga underlaget är väsentligt lägre. 

• Antalet personer som står i kommunal tomtkö för Torekov och andra orter är i dagsläget 22 

st. Antalet som står i kö för enbart Torekov är 3 st. men då skall man betänka att det idag 

inte finns något utbud. 

• Rektor vidtalad ang. möjligheten att utnyttja ”Unikum” för att efterhöra förslag och 

synpunkter från föräldrar till skolbarnen om tankar och visioner för Torekov. Lovat 

återkomma med besked.  

• Inga synpunkter inkommit på grupperingen i mindmappingupplägget.  

• Till nästa gång kommer Roland och Kenneth presentera förslag till undergrupper och 

ansvariga för respektive grupp. 

• Nästa möte blir den 30 aug. kl. 16.30 i Gamla Skolan. 

 

Vid pennan 

Kenneth Lennartsson 

 

 

 


